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Skrivelse 

 

Trygghetsskapande åtgärder vid gångväg vid Gullmarsplan 

 

Runtom Gullmarsplan har det under längre tid funnits problem med blandmissbruk och att 

utslagna människor samlas på lite olika platser. En sådan plats som blivit särskilt utsatt 

senaste åren är en platå med avsats vid en gångväg strax intill högstadieskolan Årstaskolan-

Årstaviken samt Värmdö Gymnasium. 

 

Här samlas dagligen personer med missbruk för att bland annat dricka alkohol, och det blir 

ofta ganska stökigt och högljutt vilket lett till ökad otrygghet i området. Den här avsatsen är 

ca 30 x 30 meter samt ligger i höjd med trappan som går ned till skolorna längs med 

gångvägen från Gullmarsplan. Det har då lett till en ökad otrygghet i området samt det har 

kommit in en hel del klagomål. 

 

Med anledning utav att platsen ligger utmed barnens gångväg och ca 50 meter från 

högstadieskolan så bör förvaltningen verka för att staket eller dylikt installeras för att öka 

tryggheten i området för skolbarn, gymnasielever samt andra förbipasserande. Vi vill att 

förvaltningen återkommer med förslag på åtgärd.  

 

Det finns andra platser lite längre bort i området för dessa personer att samlas på som inte 

ligger precis i anslutning till skolorna, som bör vara lämpligare. 

 


